
Interpellation till Köpings kommunfullmäktige

Följsamhet till Vattentjänstlagen.

Det skrivs återigen i den lokala pressen om ett VA-ärende där enskilda  fastighetsägare anser sig 
drabbad negativt av Vattentjänstlagen. Vi ska inte diskutera det enskilda fallet som beskrivits utan 
frågorna vi ställer är mer av principiell art. 

Vattentjänstlagens finns för att säkerställa att vattenförsörjning och avlopp ordnas ur ett långsiktigt 
perspektiv med hänsyn till både miljö och människors hälsa. Enligt vattentjänstlagen är det 
kommunerna som är skyldiga att ordna vattentjänster. 

För att en fastighet ska vara skyldig att betala avgift ska den enligt Vattentjänstlagen ligga inom 
verksamhetsområdet för den allmänna VA-anläggningen,  ha behov av anordning för en vattentjänst
samt att behovet inte kan tillgodoses bättre på annat sätt än genom anslutning till den allmänna 
anläggningen.

Med anledning av ovanstående ställer vi följande frågor till ansvarigt kommunalråd

• Anser ansvarigt kommunalråd att det är rimligt att en tomt som idag saknar vatten och 
avlopp måste anslutas kommunens VA-nät?

• Under vilka omständigheter kan avsteg göras från att ansluta en tomt till VA-nätet?
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